
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 
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ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Παρασκευή, 27 Ιουνίου 2025 
 

Προς: Τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: Χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του έργου Μονάδας Επεξεργασίας Απορριμμάτων (ΜΕΑ) 

Χαλκίδας 

Κύριε Υπουργέ, 

Η Περιφερειακή Ενότητα Εύβοιας αντιμετωπίζει σοβαρό πρόβλημα στη διαχείριση των αστικών 

απορριμμάτων, καθώς τα απορρίμματα των δήμων της περιοχής μεταφέρονται σε ΧΥΤΑ, μέσω 

του ιδιαίτερα προβληματικού και επικίνδυνου οδικού δικτύου, ακόμα και εκτός νομού. Αυτή η 

κατάσταση δεν επιβαρύνει μόνο το περιβάλλον και την τουριστική ανάπτυξη της περιοχής, αλλά 

έχει οδηγήσει σε οικονομική εξάντληση τους δήμους 

Η κατασκευή της Μονάδας Επεξεργασίας Απορριμμάτων (ΜΕΑ) ή όπως λέγεται σήμερα 

Μονάδα Ανάκτησης Ανακύκλωσης (Μ.Α.Α.), στη Χαλκίδα αποτελεί κρίσιμη υποδομή, καθώς θα 

μειώσει σημαντικά τον όγκο των απορριμμάτων, θα ενισχύσει τις πρακτικές ανακύκλωσης και θα 

επιτρέψει την εφαρμογή σύγχρονων και βιώσιμων λύσεων διαχείρισης αποβλήτων σύμφωνα με 

τις ευρωπαϊκές και εθνικές υποχρεώσεις. 

Επειδή η συνεχιζόμενη μεταφορά απορριμμάτων, επιβαρύνει οικονομικά τους δήμους και 

αυξάνει το περιβαλλοντικό αποτύπωμα, 

Επειδή απαιτείται μια οριστική λύση που θα διασφαλίζει τη δημόσια υγεία, την προστασία του 

περιβάλλοντος και τη βιωσιμότητα των υπηρεσιών καθαριότητας, 

Ερωτάσθε 

1️. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται σήμερα η προετοιμασία του έργου ΜΕΑ Χαλκίδας; 

2️. Έχει αποφασιστεί χρηματοδοτικό εργαλείο; 
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3️. Ποιο είναι το επίσημο χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του έργου, ώστε να αντιμετωπιστεί το 

διαρκές πρόβλημα της μεταφοράς απορριμμάτων; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

                                Καζάνη Αικατερίνη 

 




